
                                                                                                                                   

Styremøte i Bryggja Utviklingslag 17.12.14 

 

 

Desse møtte: 

 Kjetil Solheim, Anette Wiederstrøm og Arne Husevåg. 

 

Sak1:  

Gjennomgang av arbeidet med Bryggja brosjyra og samarbeidet med «Fantastiske 

Oseberget». Det ble bestemt å ta dei siste grepa på brosjyra på Årsmøtet. 

Sak 2:  

En liten gjennomgang av tilstanden på Søholmen og det som eventuelt må ordnast der. Her 

må vi ta kontakt med 4H slik at det kan søkes støtte av Kommunen til vedlikehold for 2015.  

 

Sak 3:  

Årsmøte, Årsmøte datoen ble bestemt til 26.02.2015.  

 

 Referent: Arne Husevåg 


